
 
Protokół nr 41/2013 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej,  
Rozwoju i Ekologii Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 28 października 2013 roku 
 
 

 
Porządek posiedzenia Komisji: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Stan realizacji inwestycji miejskich (wydział TI). 
5. Stan realizacji inwestycji miejskich (wydział GKM). 
6. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do komisji. 
7. Omówienie projektów uchwał skierowanych do komisji. 
8. Sprawy różne, wolne wnioski. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad. 1 
Przewodniczący Komisji radny Andrzej Partyka otworzył posiedzenie. 
Na posiedzeniu obecnych było siedmioro  członków Komisji oraz zaproszeni goście: 
Pan Krzysztof Kuśnierz i Pan Sebastian Staszkiewicz.  
 
Ad. 2 
Został przedstawiony i przyjęty porządek obrad komisji. 
 
Ad. 3 
Komisja przyjęła protokół obrad z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad. 6 
Radni zapoznali się z pismami skierowanymi do komisji: 

 Z pismem Burmistrza Polic z 23.09.2013 r. skierowanym do Starosty Polickiego  
w sprawie przekazania kopii dokumentów niezbędnych do dokonania analizy 
sytuacji finansowo-organizacyjnej Zespołu Szkół im.Ignacego Łukasiewicza,                 
w zakresie ewentualnego przejęcia przez Gminę powyższej szkoły. 

 Z odpowiedzią Burmistrza na interpelację radnego Pana Adama Sobczyka                  
z dnia 06  września 2013 r. w sprawie budowy chodnika przy ul. Pułaskiego                    
w Policach, budowy tzw. „miasteczka ruchu drogowego”, oraz przejścia dla 
pieszych z sygnalizacją świetlną. 



 Z odpowiedzią Burmistrza na interpelację radnego Pana Andrzeja Rogowskiego 
dot. drzewostanu rosnącego wzdłuż ciepłociągu wzdłuż drogi „ul. Rurowa”, 
której właścicielem jest Skarb Państwa. 

 Z pismem Burmistrza skierowanym do Przewodniczącego Rady Miejskiej                   
w Policach odnośnie interpelacji z 24 września 2013 r. wniesionej przez 
radnego Pana Mieczysława Karpiszyna w sprawie grobli ziemnej przy                        
ul. Portowej w Trzebieży, która została wykonana jako dodatkowe zadanie 
zabezpieczenia przed powodzią. 

 Z pismem radnego Pana Grzegorza Ufniarza do Burmistrza Polic z 14.10.2013r. 
o wprowadzeniu do budżetu Gminy Police na 2014 rok zadań: 

1. Budowa Pętli autobusowej przy ul Wyszyńskiego 
2. Przebudowa przystanków POLICE OSIEDLE CHEMIK                                      

ul. Wyszyńskiego. 
3. Remont nawierzchni ulicy Robotniczej w Policach. 
4. Budowa trzech placów zabaw na osiedlu Dąbrówki. 

 Z interpelacją radnego Pana Grzegorza Ufniarza z 16.10.2013 r.  w sprawie 
realizacji  opłaty od posiadania psów. 

 Z odpowiedzią Burmistrza na wniosek radnego Pana Andrzeja Partyki                       
dot. przyłączenia do sieci kanalizacji sanitarnej nieruchomości przy                            
ul. Klonowej 8 w Policach. 

 Z pismem ZWiK w Policach skierowanym do Burmistrza Polic z 25.09.2013 r. 
odnośnie przyłączenia do sieci kanalizacji sanitarnej posesji przy                                
ul. Klonowej 8 w Policach. 

 Z pismem Pana Czesława Sieczkarka dotyczącym rezygnacji z pracy w Radzie 
Osiedla. 

 Z odpowiedzią Burmistrza na interpelację radnego Pana Janusza 
Chmielewskiego złożoną podczas sesji w dniu 24.09.2013 r. w sprawie 
odpadów znajdujących się przy ul. Kamiennej w Policach. Burmistrz wydał 
decyzję administracyjną spółce ECORAMA do usunięcia odpadów do 
30.10.2013 r. 

 Z danymi statystycznymi Powiatowego Urzędu Pracy w Policach dotyczącymi 
stanu bezrobocia w powiecie polickim za m-c sierpień 2013 r. 

 Z wnioskiem Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Policach o zatwierdzenie 
taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego  odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Police od 01.01.2014 r. do 31.12.2014 r. 

 
Ad.7 
Radni zapoznali się i omówili projekty uchwał na kolejną sesję: 

 Uchwała Trans-Net S.A dot. zadania własnego utrzymania czystości i porządku 
w Gminie Police. 

 Uchwała projektu planu zaopatrzenia Gminy Police w ciepło, energię 
elektryczną, paliwa gazowe. 



 Uchwała w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty sprzedaży nieruchomości 
parafii. 

 Uchwała dot. pomocy finansowej Wojewodzie Zachodniopomorskiemu              
w sprawie przebudowy przejścia drogowego w Tanowie. 

 
Ad. 9 
Przewodniczący Komisji Andrzej Partyka podziękował gościom oraz radnym                          
i zamknął posiedzenie. 
 
 
Protokołował:                                                                  Przewodniczący Komisji                                             
T.Koźluk 
                  Andrzej Partyka 
IZK 
 
 


